
 

Federació de Moros i Cristians d’Oliva 
 Interès Turístic Autonòmic 

ACTA 
ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE LA FEDERACIÓ MIC OLIVA 

LLOC: Centre Polivalent 

DATA: 31 de d’octubre de 2021 

1ª CONVOCATÒRIA: 11.30 h. 

2ª CONVOCATÒRIA: 12.00 h. 

 

Assistència 

Assistents: 73 compromissaris/es  
S'han excusat d'assistir: 55 compromissaris/es  
 

Ordre del dia 

1. Votació de l’acta anterior.  
2. Informe de la Festa.  
3. Informe econcòmic.  
4. Informació de l’acte benèfic.  
5. Torn obert de paraula.  

 

Desenvolupament de la sessió 

El vicepresident Vicent Llorca obri la sessió a les 12.06 h., dóna la benvinguda i disculpa 
l’absència del president per motius laborals. 

Explica que aquesta serà una assemblea informativa, ja que no hi ha punts a votar però, 
s’havia de fer com a assemblea ordinària anual. 

A continuació, el vicepresident comença a desenvolupar l’ordre del dia. 

1. Votació de l’acta anterior. 

Es procedeix a la votació, on l’acta de l’assemblea anterior queda aprovada per unanimitat 
dels assistents. 
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2.  Informe de la Festa. 

El vicepresident informa del calendari dels pròxims esdeveniments: 
-El dia 3 de novembre tindrà lloc el curs de coordinador Covid. 
-El dia 13 de novembre es celebrarà l’acte benèfic ajornat en 2020. 
-El dia 21 de novembre serà el Curs de pólvora. 

Comenta que afrontem aquest any fester que ve com un any «normal», per tindre festes com 
la resta d’anys en la mesura que es puga. 

Explica que quan comence l’any nou, actualitzarem el cens i tornarem a activar el segur 
fester de responsabilitat civil. 
Per a l’acte benèfic, la Federació contractarà una assegurança per a un dia. 

Dins de les càbiles, amb la normativa actual es pot fer activitat i ús de les mateixes. 
Per als actes als carrers, com sempre s’ha fet, el protocol a seguir és demanar-los a través de 
Federació. 

És important que les filades vagen programant actes per tindre un calendari i fer les peticions 
a Federació, per tal de superposar actes. 
Com sempre, quan les capitanies facen una petició, tindran preferència. 

3.  Informe econòmic. 

S’explica que les despeses actuals, a falta de celebrar l’acte benèfic, són d’uns 17.000 €. Però 
que aquesta xifra variarà. 

El vicepresident explica que la Federació s’ha fet càrrec de l’estudi sociològic, per a justificar 
la subvenció. 
La realitat actual de la Festa és que tenim poc poder de negociació, per l’estat econòmic en el 
qual ens trobem. 

Estem preparant un document per a l’Ajuntament perquè ens asseguren que tindrem un 
pressupost per al 2022, d’un any habitual. 
A hores d’ara, no podem preparar el balanç de 2021 ni un pressupost 2022 perquè no serien 
reals i es desquadrarien. 
En el moment que tinguem dades reals, prepararem els documents per a fer la votació en 
assemblea. 

4. Informació de l’acte benèfic. 

El responsable d’actes, Diego Mestre, detalla l’acte benèfic programat per al dia 13 de 
novembre. 
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La primera part de l’acte consistirà en un cercavila de l’Àngel Anunciador pels carrers del 
raval. A l’angelet l’acompanyarà una comitiva amb gent vestida amb els vestits de les filades 
dels anys 20 i 50, filades desaparegudes, càrrecs actuals i representants de l’Ajuntament. Tots 
acompanyats per la colla Sarabanda. 

Aquest acte anunciarà que tornem als carrers d’Oliva i també la commemoració de les 
primeres manifestacions de Moros i Cristians a Oliva, fa cent anys. 
Diego detalla el recorregut, que acabarà a la plaça Ganguis. 

Després, hi haurà un dinar, serà putxero i el càtering serà a càrrec de Sabors Casolans. 
El ticket serà de 10 €. La barra serà a preus populars. Els beneficis seran destinats a 
l’associació El Bastidor. 

Aquest acte, ajornat del 2020, és obligatori perquè som festa d’Interés Turístic Autonòmic. 

5. Torn obert de paraula. 

Un membre de Jaume I pregunta que passaria si ploguera el dia de l’acte benèfic. Se li respon 
que es canviaria de data, perquè com hem dit és un acte obligatori. 

Un fester Marràqueix proposa avançar l’hora de l’assemblea 30 minuts. 

Sense més assumptes a tractar, el vicepresident tanca la sessió a les 12.20 h, de la qual, com a 
secretària estenc aquesta acta. 

El vicepresident                                                                                  La secretària 
Vicent Llorca Esteve                                                                                                Helena Mañó Girau
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